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Datum: 9.9.2021 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
 ki je potekala v ČETRTEK, 09. 09. 2021,  

V VŠD pri OŠ Lovrenc na Pohorju, z začetkom ob 18. uri. 
 

 
PRISOTNOST: 
  
- Župan:  
Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 
- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  
Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Alenka Deutsch - SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA,  
Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI. 
 
- Odsotni (opravičeni): 
Bojan Kurnik - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO, 
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, 
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI.  
 
- Ostali prisotni:  
OU: Simona Grobelnik, Bronislava Paulič, Šimen Kranjc.  
 
Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 
"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 
zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 
Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 
 
  
AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  
 
UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih sedem članov od skupno 
dvanajstih. Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 
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člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 
 
AD 2) Obravnava in sprejem zapisnika 16. redne seje OS z dne 01. 07. 2021 in pregled 
realizacije sklepov 
 
Predsedujoči je dal v razpravo skrajšan zapisnik 16. redne seje OS z dne 01.07.2021. 
 
Ker pripomb s strani članov OS ni bilo, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 1:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 17. redni seji, dne 09.09.2021, sprejme 
skrajšan zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne 
01.07.2021. 
 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 1 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 3) Potrditev dnevnega reda 17. redne seje 
 
Predsedujoči je ugotovil, da pri točki predlaganega dnevnega reda ni prijavljenih k razpravi, zato je v 
potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem skrajšanega zapisnika 16. redne seje OS z dne 01.07.2021 in pregled 

realizacije sklepov 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 17. redne seje OS 
4. Obravnava in sprejem Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju za 

leto 2021 – Rebalans II.  
5. Obravnava in sprejem Odloka o spremembi Odloka o porabi proračunske rezerve Občine Lovrenc na 

Pohorju za leto 2021 – hitri postopek 
6. Obravnava Poročila o izvrševanju proračuna Občine Lovrenc na Pohorju za obdobje 1-6/2021 
7. Informacije župana 
8. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta 

 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 2 je bil soglasno sprejet. 
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AD 4) Obravnava in sprejem Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Lovrenc na 
Pohorju za leto 2021 – Rebalans II.  
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Bronislavi Pavlič, ki je podrobno predstavila gradivo oz. 
podrobno predstavila vse spremembe in dopolnitve Proračuna Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2021, ki 
je v glavnem nastal zaradi prerazporeditev porabe sredstev za namene sanacije posledic neurja iz julija 
2021 (predvsem gre za umestitev nove investicije in sicer izgradnjo mostu čez Radoljno pri Faku).  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. 
 
Ga. Pernat je želela potrditev, da se prestavljene investicije (npr. most v Puščavi, Lovska in Zadružna 
cesta, vodovodni projekti…) res samo prestavljajo v naslednje leto. Predsedujoče je to potrdil – investicije 
se zgolj časovno zamikajo v naslednje leto.  
 
G. Bečan je zastavil vprašanje o pričakovanih stroških v okviru investicije trškega jedra. Predsedujoči je 
pojasnil, da smo pri fekalnem kanalu sicer že na koncu projekta in kaže, da bo celo nekaj malega 
prihranka, medtem ko je za državno investicijo trškega jedra še nekaj neznank.    
 
G. Bečana je še zanimalo ali so zneski glede prihodkov iz podeljenih koncesij za vodno pravico že 
definirani (Dravske elektrarne). Ga. Paulič je pojasnila, da je znesek za leto 2021 že fiksen in se je 
popravil v prvem rebalansu. Drugih sprememb ni pričakovati.  
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato je v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 3: 
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno 
prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – 
ZSPDSLS-1 in 30/18), 29. člena Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št. 11/11 – uradno 
prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18) in 
14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17 – uradno prečiščeno besedilo) 
je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 17. redni seji, dne 9. 9. 2021 sprejel Odlok o 
spremembi odloka proračuna Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2021 – II. rebalans.  
 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 3 je bil sprejet. 
 
 
AD 5) Obravnava in sprejem Odloka o spremembi Odloka o porabi proračunske rezerve 
Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2021 – hitri postopek 
 
Predsedujoči je predal besedo predstavniku Statutarno pravne komisije, g. Blažu Kranerju.  
 
G. Blaž Kraner je povedala, da je komisija na korespondenčni seji z glasovanjem do 07.09.2021, 
obravnavala omenjene spremembe in dopolnitve omenjenega odloka, ga soglasno potrdila ter predlaga 
OS, da ga sprejme po hitrem postopku. 
 
Gradivo je vsebinsko podrobno predstavila še ga. Bronislava Paulič, kot izhaja iz gradiva. 
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ker ni bilo prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
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SKLEP št. 4:  
Na podlagi 49. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. Uradni list RS, št. 11/11 – 
uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 
13/18), 14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št.: 59/17 – uradno prečiščeno 
besedilo), in skladno z 8. čl. Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2021 
(UGSO št.: 4/21 in 37/21), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 17. redni seji, dne 
9.9. 2021, sprejel Odlok o spremembi Odloka o porabi proračunske rezerve Občine Lovrenc 
na Pohorju za leto 2021 po hitrem postopku. 
 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 4 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 6) Obravnava Poročila o izvrševanju proračuna Občine Lovrenc na Pohorju za obdobje 1-
6/2021 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Bronislavi Pavlič, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ker ni bilo prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 5: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na svoji 17. redni seji, dne 9.9.2021, seznani s 
Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Lovrenc na Pohorju, za obdobje januar - junij 
2021. 
 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 5 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 7) Informacije župana 
 
Stanje v občini vezano na COVID 19  
- razmere v RS so se (po pričakovanjih) zopet poslabšale;  
- čeprav stanje v naši Občini sicer trenutno ni alarmantno, upoštevajmo vsa pravila, ki jih je oz. bo 

predpisala Vlada RS – novost s tem tednom je preverjanje PCT med zaposlenimi oz. obvezno samo 
testiranje za necepljene oz. neprebolele;   

- zopet vas prosim – kot člane OS – da občanke in občane še naprej prijazno in strpno pozivamo k 
previdnosti in sledenju ukrepom in usmeritvam na državni ravni.     

 
Rekonstrukcija državne ceste – prva faza 
Rekonstrukcija državne ceste je v zaključni fazi: 
- izgradnja fekalnega kanala je zaključena in kot izgleda bomo zaključili pod pogodbeno vrednostjo; 

seveda so v teku še tehnični pregledi in  nekatere druge preveritve delovanja novega kanala, kar 
pomeni da investicija zaključena še ni;  
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- do konca meseca septembra lahko pričakujemo, da bodo tudi sicer po trškem jedru zaključena vsa 
večja gradbena dela oz. da na gradbišču ne bo več večje mehanizacije;  

- formalno je sicer projekt podaljšanj do konca oktobra;  
- še vedno z gospodinjstvi oz. prebivalci ob trasi ostajamo v intenzivnem sodelovanju, maksimalno 

poskušamo reševati težave oz. želje po prilagoditvah, kjer so smiselne in potrebne. Posledično 
prevzemamo vso komunikacijo z izvajalci ali projektanti;  

- v naslednjem tednu bo potekalo dosti asfaltacije obcestnega prostora, medtem ko je fina plast asfalta 
predvidena konec naslednjega tedna oz. okoli 20.9.2021;  

- avtobusne linije se bodo tako z mesecem oktobrom prestavile nazaj na utečene trase 
- z izvajalcem in nadzorom natančno pregledujemo projekt in opozarjamo na večje in manjše napake 

ali pomanjkljivosti (ustrezna izgradnja jaškov, izvedba nekaterih delov pločnika in robnikov, 
umazanija na robnikih…) 

- prav tako smo zaradi uničenih obvozov, predvsem zaradi gradbenega prometa, z izvajalcev v 
pogajanjih o ustrezni odškodnini. Naš predlog bo boj v smeri dogovor o ustreznem znesku 
odškodnine in nato celovitejša sanacija enega uničenega obvoza (npr. Šolske ulice).  
 

V primeru težav/vprašanj/dilem smo na Občini na voljo – bodisi za podajo informacij ali posredovanje, da 
se posamezne težave odpravijo oz. projekt izvede optimalno.   
 
Neurje in toča – julij 2021 
- ta pomlad, posebej pa poletje, naši Občini res ni prizanašalo z neurji in točo. Najhuje je narava 

prizadejala naše vodotoke ter povzročila ogromno škode na cestni infrastrukturi, mostovih in zelo 
veliko tudi na gozdni infrastrukturi. Nastala škoda se je pričela popisovati in evidentirati takoj po 
neurju in sicer na podlagi sklepa Uprave RS za zaščito in reševanje. Ocenjena škoda je do konca 
avgusta že vnesena v državno aplikacijo AJDA in je ocenjena na slabe 4 milijone evrov. Ocena zajema 
evidentirano škodo na občinski infrastrukturi in zemljiščih, gozdno infrastrukturo (gozdne ceste) ter 
škodo na vodotokih. K temu znesku je treba dodati še škodo na državni cesti proti pesku, ki je 
ocenjena na cca 1,2 mio EUR. Predvidoma prihodnje leto upamo, da lahko pričakujemo poziv iz strani 
MOPa, Sektorja zmanjševanje posledic naravnih nesreč, k oddaji seznama najnujnejših prioritet ter 
posledično pridobitev nepovratnih sredstev, da bomo z njihovo pomočjo vsaj nekaj teh posledic lahko 
sanirali.  

- Seveda je nekaj škode iz julijskega neurja v naši Občini takšne, da na sredstva države ne moremo 
čakati in smo k sanaciji pristopili takoj. Tak primer je vsekakor izgradnja novega mostu pri Faku – 
osrednja točka iz predhodne obravnave rebalansa proračuna, ki ga je neurje odneslo. V tem zaselku 
na Kumnu je devet gospodinjstev ostalo praktično odrezanih od ceste. Z dobrim med sosedskim 
sodelovanjem in pomočjo lastnikov zemljišč, smo sicer uredili začasen intervencijski dostop, ki pa žal 
ne omogoča prevoznosti z osebnimi vozili. Sosedje so si uredili tudi leseno brv, ki jim omogoča peš 
dostop. Kljub temu smo k sanaciji oz. novo izgradnji mostu nemudoma pristopili in resnično upamo, 
da bo most postavljen še pred zimo. Hkrati naj omenim, da smo oz. bomo tudi pri tej investiciji v 
tesnem sodelovanju z Ministrstvom za okolje in prostor lahko za investicijo pridobili sredstva za nazaj. 
To bo mogoče le v primeru, če bo država julijsko neurje razglasila za naravno nesrečo in za to 
namenila posebna sredstva iz državnega proračuna, ki omogoča refinanciranje. Mi pa smo oz. bomo 
poskrbeli, da bodo vsi postopki transparentni in jasni. Drug primer škode, ki ni mogla čakati je tudi na 
veliko mestih popolnoma odnesena Cesta na Kumen ob Plešiščici. Tudi tukaj smo v sodelovanju 
izvajanja intervencijskih del VGP Drava pristopili z občinskim vzdrževalcem cest in poškodbe sanirali 
do te mere, da je cesta trenutno prevozna. Ker sanacija te škode na omenjeni cesti presega vrednost 
500.000 EUR, bomo z deli morali počakati na pomoč države, ki bo upajmo prišla čim prej;  

- naj še dodam – glede same škode na vodotokih, poškodovanih škarpah in brežinah, smo s z državnim 
koncesionarjem VGP Drava takoj pregledali teren in najhujše poškodbe ter dogovorili cca 4 tedne 
intervencijskih del, ki so obsegala predvsem izgradnjo suhih kamnitih zložb na najbolj kritičnih delih 
odnesenih ali poškodovanih brežinah, premet materiala ter ureditev oz. čiščenje struge oz. delno tudi 
zaplavane pregrade. Ostala potrebna dela, ki se nanašajo predvsem na izgradnjo novih oz. 
rekonstrukcijo uničenih kamnitih zložb (kamen v betonu), se bodo predvidoma izvajala v sklopu 
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vzdrževalnih del. Upajmo, da nekaj že v sklopu vzdrževalnih del letošnjega leta, sicer pa prihodnje 
leto;  

- o rešitvah na področju neurij in drugih vremenskih neprilik pa razmišljamo tudi dolgoročno. Skupaj z 
Direkcijo RS za vode smo že začeli iskati dolgoročnejše rešitve, ki so predvsem ustrezno varovanje 
brežin potoka ter izvedba ustreznih kamnitih zložb, da potok ne bi zajedal v brežino ter nujna 
izgraditev vsaj ene dodatne zaplavne pregrade, ki bi umirjala tok potoka. Pri oblikovanju struge bi 
morali slediti naravnemu  poteku struge in je ne ravnati preveč, saj voda ob nalivih s tem dobi še 
večjo uničevalno moč. Projektantske rešitve in investicije za takšne posege seveda presegajo klasične 
letne kvote, ki jih država namenja urejanju potokov, bi pa bile dolgoročno ekonomsko veliko bolj 
smiselne, saj dosti letnih investicij odnese že eno samo neurje. 

 
Obnova Falske pečine 
- v jesenskih mesecih lahko pričakujemo tudi prvi del obnove Falske pečine v predvideni višini cca 

350.000 EUR. Ta obnova sicer ne bo zajemala obnovo mostu, za kar se bi naj začel pripravljati 
projekt, njegovo izvajanje pa je načeloma planirano po rekonstrukciji mostu čez Dravo v Rušah. O 
projektu sicer nismo neposredno obveščeni in posledično nimamo najbolj točnih informacij, saj 
poteka v naši sosednji občini. Trenutno razpolagamo z informacijo, da dela ne bodo zahtevala 
popolne zapore ceste, se bomo pa potrudili res ažurno spremljat izvedbo projekta in o njem javnost 
tudi primerno obveščat.         

 
Ostala cestna infrastruktura  
- poleg zaključevanja trškega jedra na cestni infrastrukturi prioritetno torej začnemo z nujno izgradnjo 

mostu pri Faku; 
- pričela so se dela na Cvetlični ulici – z vidika samega cestišča oz. javne infrastrukture ne gre za 

bistveno zahteven projekt, veliko pozornosti pa mu moramo nameniti na področju ustrezno urejenega 
odvodnjavanja, ki je v tem delu res problematičen;  

- izpostaviti moramo tudi, da smo bili letos res uspešni pri pridobitvi sredstev Ministrstva za okolje in 
prostor in sicer v zvezi s sredstvi za odpravo posledic neurij (sicer iz preteklih let) za kar dve prioriteti, 
katerih izvedba  je že v polnem teku. Z malo sreče bo sklop sanacije cestišča na relaciji Slepnica-
letališče-Štancer (Cigelnica) zaključen do konca septembra, sanacija cestišča Letališče Karničnik pa do 
konca oktobra. S strani države bomo prejeli nekaj več kot 400.000 EUR za sanacijo teh odsekov;  

- prav tako smo letos prvič objavili in tudi ustrezno zaključili dva ločena javna razpisa – za vzdrževanje 
gozdnih cest in vzdrževanje občinskih cest z zimsko službo za naslednja tri leta. Zadovoljni smo, da je 
tako tudi uradno naš partner lokalni izvajalce, g. Hodnik, ki je večino del na cestah opravljal že v 
preteklosti. Osrednji namen te sistemske ureditve je, da bodo sedaj dela le še bolj optimalno 
organizirana in izvedena oz. da bo sodelovanje z deli, ki jih izvajajo zaposleni v režijskem obratu, 
doseglo še večje sinergije. Izvajanje del po letnem operativnem programu na obeh kategorijah cest 
je tako v letos planiranih zneskih v polnem teku, seveda pa nam je ogromno dodatne škode in del 
povzročilo prej omenjeno julijsko neurje oz. slabe vremenske razmere letos;  

- za Most v Puščavi, katerega izvedbo torej prestavljamo na naslednje leto, smo v zaključni fazi 
pridobitve gradbenega dovoljenja, sam projekt pa bi v realizacijo umestili takoj spomladi, ko bodo 
vremenske razmere to že dopuščale. Glede na trenutne razmere na gradbenem trgu se, vsaj upamo, 
lahko nadejamo tudi ugodnejših cen izgradnje;      

- upamo, da bomo letos začeli dela tudi na Lovski in Zadružni cesti; 
- načrti ostajajo nespremenjeni tudi za dve godni cesti na Činžatu oz. na Ruti – čakamo na razpis 

Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ki bo sedaj v jeseni. V zvezi z vsemi načrtovanimi 
projekti smo izvedli javna srečanja stanujočih ob teh ulicah oz. cestah in jim predstaviti projektno 
dokumentacijo oz. upoštevali njihove ključne pripombe oz. dopolnitve.   

 
Delo Režijskega obrata v mesecu juliju in avgustu 2021 
V obeh mesecih je tudi delo RO zaznamovalo neurje in posledično sanacije na cestah, predvsem:  
- na cesti Orozel – Grašič, kjer se je uredil propust in usad, zamenjale oz. dodale pa so se tudi 

popokane cevi;  
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- na cesti do naslova Kumen 26 (Sojč);  
- na cesti Perc – Slepnica;  
- uredil se je zasilen obvoz za prebivalce naselja Kumen čez zemljišče Kušnik Ivan (Zemlak);  
- na Cesti na Kumen, ki je bila popolnoma neprevozna, se je opravil navoz materiala za utrditev brežin 

in cestišča;  
- zavarovano je bilo poškodovano cestišče Pinter rida – deroča voda je spodjedla brežino, zaradi česar 

je nastala nevarnost udrtja ceste;  
- na cesti pošta Činžat so se nasule in utrdile bankine;  
- uredila se je cesta Slepnica – Hojnik kapela, očistili so se jarki za odvodnjavanje in propusti;  
- škoda se je v okviru zmožnosti interventno sanirala tudi na številnih drugih občinskih in gozdnih 

cestah;  
- poleg tega so delavci RO na Činžatu od hišne številke 36a do avtobusne postaje Loge vzpostavili 

varno pot za pešce, predvsem šolarje, ki se v šolo vozijo z avtobusom. V sklopu del se je opravila 
izravnava in utrditev terena s haiderjem, postavila pa se bo tudi varnostna ograja;  

- veliko dela je še vedno z odvozom smeti iz divjih odlagališčih (Vila Podhank, Činžat Stari Jodl…) je 
bilo ponovno potrebno opraviti več odvozov smeti;  

- na mostu Puščava se je postavila začasna ograja;  
- ustrezno se je označila seveda tudi varna pot v šolo ter še mnogo drugega.  
 
Počitniško delo MLADI ZA LOVRENC 
- V času poletnih počitnic smo ponovno omogočili dijakom in študentom delovno preživljanje prostega 

časa s projektom »MLADI ZA LOVRENC«. Tako je 16 dijakov in študentov v treh terminih opravljalo 
različna dela - čiščenje talnih površin in okolice prireditvenega centra, pomoč pri sanaciji bankin po 
neurju, čiščenje tlakovanih površin na pokopališču, košnja pokopališče obe in okolice varnostnih 
ograj, barvanje nadstreškov avtobusnih postaj (križna cerkev, Činžat), pobiranje smeti trško jedro, 
pometanje parkirnih prostorov (vrtec, šola, ploščad pri Mercatorju), priprava prizorišč za prireditve 
JD. Njihovega prispevka za lepši Lovrenc smo vedno veseli, vesela pa smo tudi, da so delo radi in tudi 
dobro opravili.   

 
NOVI RAZPISI - Sofinanciranje MKČN in pomoč gospodarstvu  
Kot načrtovano smo čez poletje uspeli pripraviti in objaviti dva nova, težko pričakovana javna razpisa:  
- za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav za gospodinjstva v skupni 

višini 6.000 EUR. Trenutno na državni ravni poteka razprava o podaljšanju roka zaveze vgraditve 
MKČN, ki je trenutno še do konca letošnjega leta, sicer pa mi s temi spodbudami nadaljujemo tudi v 
naslednjem letu s planiranim zneskom spodbud v višini 20.000 EUR.  

- Pričenjamo pa tudi z dodelitvijo pomoči za razvoj podjetništva v občini Lovrenc na Pohorju za leto 
2021 v višini 10.000 EUR. Na podlagi sprejetega pravilnika in priglašene sheme začenjamo torej s 
spodbudami tudi na tem področju, in sicer za namene:  
- sofinanciranje materialnih in nematerialnih investicij, 
- sofinanciranje usposabljanja in izobraževanja podjetnikov in zaposlenih v podjetjih, 
- sofinanciranje samozaposlovanja in odpiranja novih delovnih mest, 
- sofinanciranje stroškov promocije. 

- za naslednje leto nas čaka še objava razpisa za sofinanciranje zasebnih vodovodov, prav tako pa bo v 
naslednjih tednih objavljen javni razpis za koncesijo izvajanja 24 urne dežurne pogrebne službe;  

- naj omenim še razpis za spodbude s področja kmetijstva – do konca tega meseca je rok za oddajo 
morebitnih vlog. Letos nekega posebne interesa sicer še ni, se pa trudimo maksimalno informirati o 
teh spodbudah.   

 
Participativni proračun 
Zaključujemo drugi krog participativnega proračuna »Po maje bi šlo«. Rok za oddajo predlogov izteče 
jutri, trenutno pa imamo v hiši prejetih 14 predlogov. Kot kaže po predlogih, bodo ostanki počrpani za 
vsa naselja. V naslednjem tednu njihovo obdelavo že prevzame Odbor za gospodarstvo, turizem in 
kmetijstvo, da bo glasovanje o predlogih lahko izvedeno na predvidene datume, torej 4. oz. 6.11.2021.  
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Kar se tiče izvedbe letos planiranih potrjenih predlogov so zadeve v teku (štirje projekti so v celoti 
zaključeni, eden je v izvedbi, realizacija šestih pa planirana v naslednjih mesecih). Naj na tem mestu še 
omenimo, da bomo ob koncu leta glede realizacije pripravili tudi posebno brošuro o prvi izkušnji s 
projektom ter izvedenih predlogih.  
 
Jezernikovi dnevi 
20-dnevni program 28. Jezernikovih dnevov  je bil oblikovan tako, da bi pritegnil različne starostne 
skupine in zadovoljil različne okuse. Obsegal je 37 prireditev – športne, kulturne, otroške delavnice, 
dneve odprtih vrat, tržnico dobrot in unikatnih izdelkov, predstavitev Lovrenške kuharce, …  
- izvedenih je bilo 31 prireditev, 6 je bilo (zaradi slabih vremenskih razmer oziroma iz drugih razlogov) 

odpovedanih; 
- obisk vseh prireditev je bil glede na razmere, ki so od organizatorjev zahtevale preverjanje PCT 

pogoja, dobro sprejete in obiskane, zato smo z izidom lahko zelo zadovoljni. 
Vsem organizatorjem se iskreno zahvaljujemo za sodelovanje, prav tako se zahvaljujemo vsem, ki so pri 
izvedbi prireditev in uresničitvi letošnjih Jezernikovih dni priskočili na pomoč in nenazadnje tudi vsem, ki 
so prireditve obiskali. 
 
OŠ – prvi šolski dan, dodatna soba in ureditev 7. oddelka  
- za nami je prvi šolski dan, v okviru katerega se je letos SPV z vidno akcijo varnega prihoda v šolo res 

potrudil. Sicer pa si seveda želimo, da bodo razmere v letošnjem šolskem letu dopuščale normalno 
pedagoško delo in bodo otroci lahko v šolo prihajali čim več oz. čim bolj varno; 

- smo pa čez poletje v vrtcu, zaradi potreb otrok s posebnimi potrebami, uredili posebno sobo, ki bo 
omogočala strokovno in usmerjeno delo z otroki v predšolskem obdobju;  

- glede ureditve 7. oddelka čakamo na nov napovedan razpis v okviru LASa, dokumentacijo in 
dovoljenje je v celoti pripravljeno.  
 

Naslednja seja 
V letošnjem letu računamo še na dve seji OS, predvidoma ena konec oktobra in še ena zaključna proti 
koncu leta.  
 
 
AD 8) Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
 
G. Anžej Bečan je izrazil nestrinjanje glede uspešne ocene izvedbe Jezernikovih dnevov. Po njegove 
mnenju slabe udeležbe ne moremo pripisovati le razmeram in preverjanju PCT pogoja. Predlagal je, da se 
naredi resna evalvacija dogodkov in za naslednje leto pripravi osvežen koncept. Nadalje je izpostavil, da v 
okviru rekonstrukcije trškega jedra nastaja ogromno pozidanih, betoniranih oz. asfaltiranih površin in le 
malo prostora za zelenje. Prav tako pogreša oglasno tablo v Kurji vasi, zanimajo pa ga še informacije  
glede projektov ZD in šolske okolice. Predsedujoči je povedal, da se za projekt ZD pridobiva gradbeno 
dovoljenje, medtem ko se je projekt ureditve šolske okolice, zaradi neodzivnosti projektanta, nekoliko 
ustavil. Pogovore je OU začela z novim projektantom, da se bo osnovna idejna zasnova lahko 
nadgrajevala. Kar se tiče oglasne deske - v Kurji vasi se je umaknila zaradi gradnje kapelice, umestitev 
nazaj je vprašljiva z vidika novih oblik komunikacije (Informator, sprotno e-obveščanje), vsekakor pa bo 
umeščena nazaj na primerno mesto, če bo to želja občanov. Ker je investicija v trškem jedru še v polnem 
teku, je okolica in pozidanost trenutno verjetno bolj zaskrbljujoča, kot bo ob zaključku, vsekakor pa je 
projekt zazelenitve nujen in tudi načrtovan. Letošnji Jezernikovi dnevi pa vsekakor terjajo analizo, ki tudi 
bo izvedena.  
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je zastavila vprašanje o morebitnih informacijah o Pošti v občini (ali ostaja na tej 
neprimerni lokaciji itd.). Predsedujoči je povedal, da je Občina vložila veliko truda v komunikacijo z njimi, 
vendar trenutno z njihove strani ni velikega interesa, saj izkazujejo interes v smislu pogodbene pošte v 
našem kraju. Občina nadaljuje s pogovori in pritiski, težko pa ocenimo trenutno njihove dejanske načrte.    
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Ga. Maksimiljana Obrulj je predlagala, da bi se dolžina Jezernikovih dni morda skrajšala oz. bi o njihovi 
izvedbi povprašali tudi občane. Predsedujoči je povedal, da bo se v okviru evalvacije to vsekakor proučilo, 
bo pa v primeru takšnih sprememb potrebna tudi sprememba predmetnega odloka.   
 
Ga. Alenka Deutsch je prav tako predlagala razmislek glede koncepta Jezernikovih dni, kjer bi morda 
razmišljati širše in mogoče bi res spremenili koncept. Po njenih izkušnjah pa krajšanje ne bo dobro 
sprejeto, saj so to dogodki, ki vseeno predstavljajo priložnost sodelovanja in predstavitve s strani lokalnih 
društev. Zanimala jo je tudi preceplenost v naši občini. Prav tako pa je podala komentar glede nove ceste 
skozi trško jedro, ki je ožja in bo zaradi tega narekovala nova prometna pravila. Predsedujoči je vzel na 
znanje komentar glede Jezernikovih dnevov, glede preceplenosti povedal, da je nekoliko višja kot je 
državno povprečje, ki dosega skoraj 49% preceplenosti s prvim odmerkom. Glede trškega jedra pa je 
povedal, da se je na projektu res intenzivno sodelovalo in doseglo, da se je tekom izvajanja projekt 
maksimalno prilagodil v smislu dovolj širokih vozišč, ki pa še zagotavljajo varnost tudi pešcem. Ostala sta 
dva odseka, kjer se bodo avtomobili morali počakati, saj druge rešitve res ni bilo.   
 
G. Blaž Kraner je podal komentar o dejanskem delovanju umiritvenih otokov ov skrajnih koncih trase – v 
praksi je namreč pričakovati, da se bodo avtomobili peljali tudi po napačni strani, če nasproti ne bo 
avtomobilov. Predsedujoči je povedal, da se je projektanta na to opozorilo, vendar s strani pravil 
umiritveni otoki ostajajo in tudi upa, da bodo svojo vlogo umiritve hitrosti ob vstopu v naselje dobro 
odigrali.   
 
Ga. Špela Španbauer je glede rekonstrukcije trškega jedra podala mnenje, da moramo občani in občanke 
sprejeti strokovno preverjene načrte, ki se sedaj izgrajujejo. Osrednji namen takšnih rešitev je, da se 
promet resnično umiri ter da maksimalno varuje pešca in ob cesto umesti varne pločnike. Kot 
predstavnica SPV podpira takšne rešitve in prosi vse, da se pravil držijo.  
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil sejo ob 19.00.   
 
 
 
    Zapisnikar:                     PREDSEDUJOČI 
 
   Šimen Kranjc            Marko Rakovnik 
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